
Ședința nr. 3/2018        Ediție Finala      DCRSPON// 13.11.2018   Pag. 1 
 

 Bd. Dinicu Golescu nr. 38, Sector 1, Bucureşti  

Tel: 021- 319.61.29, Fax: 021-319.61.29, E-mail: dialog.social@mt.ro  

 
 

    

    

 

 

 

 

 

 

MINUTA  
ședinței de dezbatere publică 

din 

12 noiembrie 2018 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:dialog.social@mt.ro


Ședința nr. 3/2018        Ediție Finala      DCRSPON// 13.11.2018   Pag. 2 
 

 Bd. Dinicu Golescu nr. 38, Sector 1, Bucureşti  

Tel: 021- 319.61.29, Fax: 021-319.61.29, E-mail: dialog.social@mt.ro  

 

 

Cuprins 
 

1. Deschiderea ședinței ................................................................................................................................ 3 

2. Semnarea listei de prezență ................................................................................................................... 3 

3. Prezentarea ordinii de zi a ședinței .................................................................................................... 3 

4. Etape procedurale parcurse anterior ședinței ................................................................................ 4 

5. Punctele de vedere exprimate de participanți cu privire la proiectul aflat pe ordinea de 

zi ........................................................................................................................................................................... 4 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:dialog.social@mt.ro


Ședința nr. 3/2018        Ediție Finala      DCRSPON// 13.11.2018   Pag. 3 
 

 Bd. Dinicu Golescu nr. 38, Sector 1, Bucureşti  

Tel: 021- 319.61.29, Fax: 021-319.61.29, E-mail: dialog.social@mt.ro  

1. Deschiderea ședinței 
Ședința a fost deschisă la ora 10.00 și s-a încheiat la ora 11.00 

2. Semnarea listei de prezență 
Din partea MT:  

- RODICA MARINELA PETRICA – DTF 

- MIHAELA CARABINEANU - DTF 

Invitați MT: 

- VASILE GÂNCEANU - AFER 

Reprezentanții societății civile 

IULICĂ MĂNTESCU – FML 

DANIELA CICEO – FML 

RADU COSTEL – OPSFPR 

NICOLAE CIOVICĂ – CNPR-OPSFPR 

CORNEL ANGHEL – SNTFM CFR MARFĂ SA 

ADRIAN IVAN – SNTFM CFR MARFĂ SA 

RĂZVAN ALEXANDRESCU – CNCF CFR SA 

OCTAVIAN DONOSE – CNCF CFR SA 

ADRIAN NIȚU – SNTFC CFR CĂLĂTORI SA 

Reprezentanții mass-media 

- GEORGE MARINESCU - BURSA 

Secretariatul ședinței 

- LAURENȚIU VOICU - DCRSPON 

- ADRIAN OLTEANU - DCRSPON 

3. Prezentarea ordinii de zi a ședinței 
 
Temele aflate  pe ordinea de zi a şedinţei: 
 
I. Prezentarea și dezbaterea următoarele proiecte de acte normative: 

 Proiectul de Ordin al ministrului transporturilor pentru aprobarea Strategiei de 

dezvoltare a infrastructurii feroviare 2018 -2022 
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4. Etape procedurale parcurse anterior ședinței 
Ministerul Transporturilor - MT a publicat, în data de 17.09.2018, în conformitate cu 

dispozițiile Legii nr 52/2003 privind transparența decizională în administrația publică, 

republicată, anunțul referitor la inițierea procedurilor de consultare publică cu privire la 

proiectul de ORDIN al ministrului transporturilor pentru aprobarea Normelor specifice 

pentru deservirea trenurilor de marfă de către un singur agent - mecanicul de 

locomotivă şi modificarea şi completarea unor regulamente şi instrucţiuni din domeniul 

feroviar. stabilind în acest sens un termen de 10 zile în care cei interesați pot transmite 

în scris propuneri, sugestii, opinii cu privire la proiectele supuse dezbaterii publice. 

 

Anunțul  a fost transmis atât către persoanele și asociațiile legal constituite care, în 

conformitate cu prevederile Legii nr 52/2003, au transmis o solicitare în acest sens cât 

și către confederațiile sindicale și patronale, reprezentative la nivel național. 

La solicitarea confederației patronale CNS Cartel Alfa în data de 02.11.2018 a avut 

loc ședințele subcomisiei de specialitate transport feroviar dedicată acestui proiect de 

act normativ. În cadrul ședinței partenerii sociali și-au exprimat punctul de vedere 

referitor proiectul de act normativ.  

Federația Mecanicilor de Locomotivă – FML a solicitat în baza art 7 alin 9   din Legea 

nr 52/2003, republicată, organizarea unei ședințe de dezbatere publică cu privire la 

proiectul menționat 

În acest sens, în data de 5 noiembrie 2018, a fost publicat pe site-ul MT, afișat la sediul 

ministerului și transmis celor interesați, anunțul cu privire la organizarea ședinței de 

dezbatere publică. 

5. Punctele de vedere exprimate de participanți cu privire la proiectul 

aflat pe ordinea de zi 
 
În deschiderea ședinței reprezentantul DCRSPON a informat participanții cu privire la 

procedura prevăzută de Legea nr. 52/2003 referitoare la desfășurarea ședinței lista 

celor înscriși la cuvânt și timpul alocat fiecărei persoane. Totodată a fost prezentată o 

scurtă descriere a prevederilor proiectului de act normativ. În continuarea discuțiilor 

fiecare dintre cei înscriși la cuvânt  și-au prezentat poziția referitoare la proiectul de 

act normativ: 

”Radu George Costel: Din dezbaterile care au avut loc până acum, ceea ce am 

concluzionat eu este că nu au fost probleme în a nu fi de acord cu prevederile tehnice 

ale prezentului proiect de ordin. Nimeni nu a combătut cu argumente tehnice anumite 

prevederi din proiectul de ordin care ar putea sau n-ar putea la punerea în exploatare 

probleme. Discuţia s-a dus în permanenţă în zona capabilităţii tehnice a punerii în 

aplicare a acestui proiect de ordin şi la un moment  dac chiar în zona de oportunitate 

a punerii în aplicare a acestui proiect de ordin de către actorii feroviari, în speţă 

operatorii de transport feroviar. Partea de capabilitate tehnică este foarte clar 

mailto:dialog.social@mt.ro


Ședința nr. 3/2018        Ediție Finala      DCRSPON// 13.11.2018   Pag. 5 
 

 Bd. Dinicu Golescu nr. 38, Sector 1, Bucureşti  

Tel: 021- 319.61.29, Fax: 021-319.61.29, E-mail: dialog.social@mt.ro  

reglementată în ordin şi anume actorii, în speţă operatorii de transport feroviar, 

gestionarul de infrastructură, trebuie să-şi facă o analiză a riscului, o evaluare a 

riscului, o analiză schimbării, toate acestea finalizându-se cu un raport de siguranţă 

dat de Autoritatea Feroviară, care va stabili clar dacă operatorul în sine este capabil 

din punct de vedere tehnic să pună în aplicare ordinul. Iar decizia oportunitate normal 

că aparţine fiecărui operator în parte. 

 

Iulian Măntescu: Aşteptam să fie mai multe persoane prezente din partea în special 

a Ministerului Transporturilor pentru că aici pentru mine lasă de dorit ceea ce se 

întâmplă vizavi de situaţia grea prin care trece sistemul feroviar, începând de la 

infrastructură şi situaţia operatorilor de transport din piaţă. Am solicitat, conform 

prevederilor legale, să avem această dezbatere publică. Noi considerăm la ora actuală 

că infrastructura feroviară românească, ţinând de companie, cât şi de operatori şi 

mijloacele de remorcare, considerăm că nu permite să trecem la punerea în aplicare 

a unui astfel de ordin. Noi o considerăm în continuare şi solicităm totodată să fie retras 

pentru că reglementările europene ţin de mai mulţi factori. Aş vrea să fac câteva 

aprecieri. Dacă probabil la 1 ianuarie 2014 Guvernul României îşi respecta 

angajamentele făcute printr-un memorandum cu Uniunea Europeană de a aloca 2% 

pentru infrastructura feroviară, probabil că astăzi eu aş fi semnat şi aş fi fost de acord 

cu acest proiect de ordin. Dar atâta timp cât Guvernul României alocă pentru 

infrastructura feroviară firimituri, noi astăzi solicităm retragerea proiectului de ordin şi 

solicităm ca toţi factorii de decizie să înţeleagă că dacă vrem să avem o cale ferată 

trebuie să aloce cei 2% conform angajamentului din 2013 din decembrie ca să putem 

să dezvoltăm infrastructura. Dacă lucrurile vor merge în direcţia bună, eu vă spun din 

capul locului că acest ordin nu va putea fi aplicat. De ce? Pentru că un singur inductor 

care nu va funcţiona pe o secţie de circulaţie, dau exemplul Bucureşti - Roşiori, 

înseamnă că instalaţia (...) în zona de infrastructură este inactivă şi atunci ar trebui al 

doilea agent. Nu mai spun dacă pe locomotivă în plan este specificat că trebuie să 

aibă al doilea agent pe locomotivă. Având în vedere starea avansată în care s-a 

degradat infrastructura şi faptul că în ultimii 20 de ani niciun operator nu a investit în 

resursa umană, considerăm că la ora actuală a lăsa un mecanic pensioar, fără 

mecanicul-ajutor lângă el, este un atentat la siguranţa circulaţiei.  

Şi pe această cale rog toate instituţiile statului să se autosesizeze. Dacă am uitat atât 

de repede ce s-a întâmplat la evenimentul de la Câlcea unde din punctul meu de 

vedere locomotiva nu mai corespundea ca să rămână un singur om pentru că al doilea 

agent era pe tren, dare era postul opus aşa cum se practică de altfel la anumiţi 

operatori de a se circula cu aceste sisteme de siguranţă izolate. Dacă sistemele de 

siguranţă nu erau izolate probabil că nu aveam (neinteligibil) tot sudul ţării paralizat 

aproape o lună de zile.  Rugămintea noastră este să aşteptăm pentru că de vreo 10 

ani cel puţin s-a încercat foarte mult să se promulge acest proiect de ordin. Au fost 

miniştri care au înţeles că el nu este oportun să fie promova. Dl Şova consideră că 

este oportun. Noi îi spunem nu, rămâne de văzut ce se va întâmpla în viitor. Noi oricum 
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ne-am făcut datoria de a trage un semnal de alarmă că România nu este pregătită de 

a rămâne cu un singur om pe locomotivă în transporturile de marfă, atât din punct de 

vedere tehnic cât şi din punct de vedere al infrastructurii feroviare. Este inadmisibil ce 

se întâmplă. Aşa cum şi zilele trecute, mă rog, s-a venit cu un proiect de ordin, prin 

care să simplifică partizele de manevră şi să foosim în locul celui de-al doilea om staţia 

de radiotelefon. Probabil că cei care decid nu s-au urcat niciodată pe o locomotivă 

diesel sau pe o locomotivă electrică să vadă cum funcţionează staţiile din dotarea 

locomotivelor. În final eu voi fi de acord dar trebuie să avem cu ce înlocui acest al 

doilea agent fie că este vorba de mecanic ajutor, şef de tren sau agent care poate 

înlocui mecanicul ajutor şi poate face funcţia de şef de tren sau partizele de manevră 

lăsând un singur om. Deci totul se bazează nu pe prevederi europene, se bazează pe 

faptul că anumiţi oepratori din sistemul privat care nu au înţeles mesajul când s-a 

liberalizat piaţa în România şi pentru a acapara cotă de piaţă, nu din zona rutieră, tot 

din zona feroviară, piaţia s-a prostituat. S-a venit cu preţuri de dumping iar astăzi se 

vă rezultate. CFR Marfă de la bugete de peste 1 mld de euro a ajuns să fie în pragul 

falimentului, iar ceilalţi operatori la fel abia supravieţuiesc de pe o zi pe alta pentru că 

e foarte greu să mai dai un preţ un preţ corect în transport atâta timp cât te-ai prostituat 

şi ai venit cu preţuri de dumping. Ăsta e motivul pentru care se promovează pe bandă 

rulantă aceste ordine, ca să scoatem nişte oameni şi să putem să maximizăm profitul 

la anumite societăţi. Este de neînţeles pentru mine! Vă mulţumesc!  

Nicolae Ciovică: Bună dimineaţa tuturor! Ce aş vrea eu să subliniez în dezbaterea 

aceasta publică este că ar trebui să ne focusăm pe ordinul primit nu pe considerente 

de ordin politic, social sau alt tip de considerente. Dacă consideraţi oportun putem 

face dezbatere şi pe aceste considerente. Faţă de cele prezentate în ordin nu s-au 

adus critici până acum. Critica privind faptul că locomotivele nu sunt pregătite, în 

opinia noastră, nu este valabil atâta timp cât sunt respectate condiţiile minime de 

punere în funcţie a acestor locomotive şi este emis un certificat de siguranţă în acest 

sens. Asta înseamnă că toate condiţiile minime sunt realizate de toate locomotivele 

ale tuturor operatorilor. Mai mult decât atât faptul că sunt semnalate nişte probleme 

asta înseamnă că partea de întreţinere şi de exploatare nu este judicios tratată de 

către operator sau de către anumiţi operatori. Din punct de vedere al pieţei trebuie să 

înţelegem toţi din domeniul feroviar că duşmanii nu suntem noi între noi. Duşmanii 

pieţei feroviare sunt cei din transportul auto iar noi trebuie să facem de aşa natură ca 

noi să ne optimizăm costurile în aşa fel încât să fim competitivi cu transportul auto. 

Asta ar fi una. În plan tehnic referitor la acest ordin, în opinia mea sunt acoperite toate 

problemele care au fost identificate. Mai mult decât atât în cazul oportunităţii pe care 

fiecare operator o găseşte de a folosi acest sistem sunt unele bariere care îi obligă să-

şi facă nişte analize foarte riguroase, să le dea înspre analiză şi aprobare autorităţii în 

domeniu, care este Autoritatea Feroviară. În momentul în care Autoritatea Feroviară 

pentru că cu siguranţă vor fi situaţi în care Autoritatea Feroviară va returna această 

analiză de riscuri în vederea îmbunătăţirii şi în momentul în care vom avea şi girul 

autorităţii feroviare eu zic că putem să trecem la treabă. Mai mult decât Autoritatea 

Feroviară este chiar corpul acestui nou ordin care prevede anumite restricţii delimitate 

în aşa fel încât să acoperim toate problemele care s-ar ivi în linie curentă referitor la 
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indispoziţia agentului adică a mecanicului de locomotivă. /rav În opinia mea, încă o 

dată, în încheiere, eu spun că acest ordin acoperă toate zonele şi avem şi controlul 

autorităţii, prin analizele de risc care este necesar să fie aprobate de către autorităţi. 

 

Mihaela Carabineanu: În primul rând vrem să mulţumim în special reprezentantului 

sindicatelor, domnul Măntescu, care care a exprimat opinii reale şi care vin în ajutorul 

nostru cu ocazia tuturor întâlnirilor de acest gen, inclusiv în cadrul comisiilor de dialog 

social. În al doilea rând, iniţierea acestui proiect de ordin, care este un ordin pur tehnic, 

s-a făcut cu consultarea şi cu participarea tuturor părţilor interesate şi vine în sprijinul 

şi în întâmpinarea legislaţiei europene care constituie pachetul patru de legi feroviare. 

Iniţial am pregătit câteva citate din regulamentul de înfiinţare a agenţiei Uniunii 

Europene pentru căile ferate, unde sunt mai multe stipulaţii care se referă la 

necesitatea asigurării interoperabilităţii din directiva 797 privind interoperabilitatea în 

acelaşi sens şi din directiva 791 privind siguranţa feroviară, dar, pentru că 

antevorbitorii mei au fost deosebit de sintetici, totodată foarte analitici în discursurile 

lor, am să mă limitez la a da doar un singur citat din directiva de siguranţă reformată 

798, care cuprinde de fapt expresia intenţiei conducerii Ministerului Transporturilor de 

a promova un proiect de ordin care se înscrie în limitele şi în obligaţia noastră ca şi 

stat membru de a efectua asanarea normelor de siguranţă. Toate întreprinderile 

feroviare, fac o paranteză şi îmi cer scuze, vorbim de directiva de siguranţă reformată 

netranspusă, deci de textul directivei de siguranţă reformate care cuprinde obligaţii 

pentru toate statele membre. Toate întreprinderile feroviare ar trebui supuse aceloraşi 

cerinţe de siguranţă şi aceloraşi condiţii legale pentru toate întreprinderile. Dacă aveţi 

şi alte întrebări legate de acest text sau de afirmaţiile mele anterioare, vă stăm la 

dispoziţie. De asemenea, pentru detalii tehnice legate de măsurile de ţinere sub 

control a riscurilor care urmează să fie identificate în cadrul analizelor de risc de către 

întreprinderile feroviare care vor iniţia aplicarea acestui ordin, deci detalii tehnice 

privind măsurile de siguranţă pentru exercitarea lor, am invitat un expert din cadrul 

Autorităţii Feroviare Române, respectiv din cadrul Serviciului Reglementări din 

Autoritatea de Siguranţă Feroviară, care vă poate răspunde la aceste întrebări. 

Mulţumesc! 

Octavian Donose: Mă numesc Donose Octavian şi sunt instructor la Direcţia trafic 

din cadrul CFR SA şi am o observaţie la anexa la ordin. În principiu, anexa a fost 

revizuită, s-a ţinut cont de toate observaţiile noastre, dar mai este o problemă destul 

de critică care nu este în continuare rezolvată şi mă refer la articolele 15 şi 16 din 

anexa la ordin, în care nu se face precizarea cum se procedează când nu se poate 

lua legătura cu mecanicul de locomotivă şi scrie că dacă 'dacă IDM nu poate comunica 

cu mecanicul trenului, din urma trenului rămas în linie curentă, atunci raportează către 

operatorul OSCS situaţia creată, care va stabili măsurile necesare pentru eliberarea 

liniei curente'. Nu există măsură la momentul acesta pentru această situaţie. Gândiţi-

vă că operatorul şi impiegatul sunt puşi în situaţia de a lua o decizie de îndrumare a 

unui mijloc de ajutor în linie curentă, despre care nu ştiu nimic. Ce se întâmplă în linie 
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curentă? Este ceaţă? Este viscol? Îndrumarea întotdeauna a unui mijloc de ajutor în 

linie curentă s-a făcut pe baza unor informaţii primite de impiegat, respectiv operator 

prin impiegat despre situaţia din linie curentă. Nimeni nu-şi asumă răspunderea să 

îndrume un mijloc de ajutor în linie curentă în cazul acesta. Până acum modul de lucru 

era ca dacă mecanicul nu poate lua legătura, celălalt, al doilea agent al trenului, 

trebuia să se deplaseze la staţia unde a fost îndrumat sau staţia vecină şi informa 

impiegatul despre situaţia creată, impiegatul realiza operatorul... şi atunci se lua 

măsura necesară. Deci aici eu cred că trebuie clarificat care sunt aceste măsuri. Dacă 

cumva aceste măsuri implică o obligaţie din partea celorlalţi operatori, pentru că nu 

poţi sta pe linia curentă închisă, neştiind ce este acolo şi ce măsură să ia. Vă 

mulţumesc! 

Iulică Măntescu: Mulţumesc domnului instructor că a ridicat această problemă pe 

care eu am ridicat-o în subcomisie. N-am primit răspuns nici în ziua de astăzi. Probabil 

că eu, aşa cum nici domnul ministru până la urmă nu va primi răspuns din partea 

domniilor voastre, ce se întâmplă când mecanicul devine inapt şi nu mai răspunde 

radio, telefon, da? Şi nu ştim ce se întâmplă în linie curentă. Pentru că am avut în 

ultimii 5 ani de zile foarte multe cazuri, dacă vreţi vă dau cu nume şi prenume, de 

infarct şi deces pe locomotivă. De aceea eu, în subcomisie am solicitat înainte de a 

promova astfel de ordine să fac un studiu de impact asupra factorilor de risc. Ştiu 

răspunsul, că nu e necesar. Dar dacă totuşi veţi aproba un astfel de ordin eu vă mai 

solicit să găsiţi soluţie pentru personalul de locomotivă care este pensionar şi este 

foarte înaintat în vârstă. Şi peste 70 de ani sunt mecanici care lucrează pe locomotivă. 

Aceşti mecanici, din punctul meu de vedere, n-ar trebui să lucreze în echipă de unul 

singur pe locomotivă.  

Conform reglementărilor feroviare. Deci dumneavoastră trebuie să găsiţi soluţie. Eu 

nu pot să vin să spun să se interzică mecanicului care cumulează pensia cu salariul 

de a lucra sub incidenţa acestui ordin singur. Eu spun că ar fi trebuit să nu se permită 

mecanicilor de locomotivă să se mai urce pe locomotivă după ce s-a pensionat, 

beneficiind de o lege specială. Şi el ar trebui să lucreze în cu totul alt mediu. Nu la 

siguranţa circulaţiei. În Austria şi Germania nu este permis să se mai întoarcă pe o 

locomotivă după ce s-a pensionat. Beneficiază de reducerea vârstei standard tocmai 

pentru că s-a demonstrat că există factori tehnici, deci există expertiză tehnică pe care 

anul acesta am reînnoit-o şi expertiză medicală prin care s-a demonstrat că există 

efecte asupra organismului a acestor factori nocivi de pe locomotive. Şi atunci 

operatorii trebuie să înţeleagă că trebuie să investească în resurse umane, să 

pregătească aceşti viitori mecanici, să-i pună pe locomotivă ţi să fie activi. Nu 

pensionari. Şi să-i mai lăsăm activi la 65 - 68 de ani. Eu sper că veţi înţelege aceste 

mesaje, eu nu fac altceva decât să-mi fac datoria de vechi cfr-ist, care nu îmi doresc 

să am incidente, evenimente sau catastrofe feroviare. Vă mulţumesc! 

Mihaela Carabineanu: Pentru prima întrebare este vorba despre întrebarea domnului 

Donose, întrebare pe care am mai discutat-o împreună cu reprezentantul structurii în 
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cadrul grupului în care a fost elaborat ordinul. O să-l rog pe domnul Gânceanu să 

răspundă la întrebare. 

Vasile Gânceanu: În urma discuţiei finale care a fost organizată inclusiv cu CFR SA 

a căzut asupra acestei forme. Problema este aşa. Aliniatul 2 se referă la cazurile de 

la 10,11,12. Cazul în care vine mecanicul (...) am considerat că este suficient cel de 

la cazul 16 în care spune când se constată că s-a depăşit timpul de mers, 

imposibilitatea comunicării prin telefon cu mecanicul şi atunci operatorul va dispune 

conform unor proceduri specifice proprii, gândite la nivel de CFR SA şi puse în sms 

cum procedează. E inclusiv interfaţa care spuneaţi că operatorul de transport feroviar. 

-  Atunci ar trebui scris clar în text - va proceda conform procedurilor proprii. Mi se 

pare destul de sumar. Dacă în text scriu se procedează conform procedurilor proprii 

mie mise pare ok, aşa măsurile necesare deocamdată la noi nu scrie nimic despre 

măsuri. 

 

-  Ca să răspund întrebării dvs sintagma măsurile necesare este o sintagmă preluată 

din regulamentul 402, care este regulament european a cărui aplicabilitate este 

obligatorie pentru România, întrucât măsurile proprii nu sunt documente opozabile în 

instanţă. Deci măsurile la care se face referire în ordin sunt în fapt măsuri de acoperire 

a riscurilor pe care operatorul de transport feroviar care decide utilizarea unui singur 

agent pe tren este obligat să le aplice. În fapt, ca să răspund şi la întrebarea domnului 

preşedinte, legat de vârsta mecanicului de locomotivă, din punctul nostru de vedere 

care sunt convinsă că este punctul de vedere al tuturor, vârsta sau depăşirea vârstei 

de muncă de mecanicii de locomotivă reprezintă un factor de risc care ar trebui luat în 

calcul de toţi operatorii de transport feroviar care decid utilizarea unui singur agent, 

care va fi analizat în cadrul întocmirii raportului de siguranţă de către Autoritatea de 

Siguranţă Feroviară Română care este organism de evaluare a riscului în România 

recunoscut de Ministerul Transporturilor şi cu siguranţă aceste situaţii nu ar trebui 

acceptate de autoritate în întocmirea raportului de siguranţă. Deci regulamentul 402 

complică toate entităţile feroviare să-şi facă propriul studiu de impact. Este un studiu 

al potenţialelor pericole. În cazul în care vârsta înaintată reprezintă un pericol şi la care 

se asociază diverse riscuri cu siguranţă din acest punct de vedere în furnizarea tuturor 

informaţiilor către organismul de evaluare a riscurilor raportul întocmit nu va fi unul 

favorabil.” 

La finalul dezbaterilor, reprezentantul DCRSPON a informat participanții la ședință cu 

privire la faptul că: 

- Direcția de specialitate va analiza propunerile înaintate; 

- Minuta ședinței va fi publicată pe site-ul ministerului; 

- Ultima variantă a proiectului de act normativ va fi publicată pe site-ul ministerului în 

termenul de cel mult 10 zile, stabilit de Legea nr. 52/2003. 
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În încheiere, reprezentanții ministerului  au mulțumit participanților și au menționat 

disponibilitatea ministerului de a colabora cu toți factorii implicați în activitățile 

reglementate de proiectul  de act normativ. 
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